
MEMORANDUM

DATUM

AAN Provinciale Staten

VAN Gedeputeerde mevr. Maasdam

DOORKIESNUMMER Klik hier als u tekst wilt invoeren.

ONDERWERP Vragen SGP bij Mastergrex Hart van de Heuvelrug / Vliegbasis Soesterberg 2019

De SGP heeft naar aanleiding van de Mastergrex Hart van de Heuvelrug / Vliegbasis Soesterberg 2019 in de 
aankomende commissievergadering RGW dd. 22 mei 2019 enkele vragen gesteld. Hieronder in de vragen met 
daarbij in cursief de antwoorden. 

Vraag 1: We zijn benieuwd naar de aard van de bevindingen van de accountant in dit project. Is daar al 
wat over te zeggen?

Antwoord: 
De bevindingen van onze accountant (EY) zijn er nog niet. Op 15 maart 2019 heeft de provincie over de 
Jaarrekening 2017 vragen gekregen van de accountant over gemaakte kosten vanaf 2014 tot heden. Wij hebben 
deze vragen allemaal beantwoord. Bij de interne review van de dossiers (dus binnen EY) zijn er nog aanvullende 
vragen naar voren gekomen. Deze vervolgvragen zijn we nu aan het beantwoorden. Voorzien wordt dat vóór het 
zomerreces het accountantsrapport met alle bevindingen naar de staten gestuurd kan worden (behandeling in 
PS-vergadering 10 juli aanstaande).

Vraag 2: Volgens een eerdere Statenbrief zijn er op beoogd bouwterrein giftige stoffen gevonden. Het 
college had tot 6 mei de tijd om de saneringskosten te verhalen bij het Rijk. Is dit gelukt?

Antwoord: 
In de koopovereenkomst met Defensie (7 mei 2009) is geregeld dat ten tijde van het sluiten van de overeenkomst  
aanwezige maar nog niet bekende ernstige verontreiniging die risico’s vormen voor mens, milieu en verspreiding 
voor rekening komen van de Staat. Voorwaarde hierbij is dat de Provincie aannemelijk moet maken dat de 
ernstige bodemverontreiniging ten tijde van het sluiten van de koopovereenkomst reeds in de locatie aanwezig 
was en deze claim binnen 10 jaar na het sluiten van de overeenkomst, dus vóór 7 mei 2019 bij het Rijk moet zijn 
neergelegd. Aan deze voorwaarde is nu voldaan door het maken en laten vaststellen van beleid (tijdelijke 
normen) op 23 april 2019 en het nemen van een beschikking op 6 mei 2019. Ondertussen zijn op ambtelijk 
niveau met het Rijk verkennende gesprekken gestart om de (financiële) gevolgen van de vondst van de PFOS te 
bespreken. Het doel hierbij is om de met PFOS samenhangende kosten en financiële gevolgen (deels) op het rijk  
te kunnen verhalen. 
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